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Ti" Kommunfullmäktige
Datum 2023-09-05
Dnr KS 2023/0l55-I00

Medborgarförslag nr I8/2023 - Farthinder på Skolvägen och
Storängsvägen

Sammanfattning
I ett medborgarförslag inkommet till Österåkers kommun 2023-07-20 föreslås att fart-.hinder sätts
upp på Skolvägen och Storängsvägen i syfte att minska hastigheterna och sänka bullernivåema.

Beslutsförslag

Kommunfullmäktiges presidium föreslår Kommunfullmäktige besluta

Medborgarförslag nr 18/2023 medges väckas och remitteras till Kommunstyrelsen som på
delegation från Kommunfullmäktige och efter beredning av Kommunstyrelsens tekniska utskott,
fattar slutgiltigt beslut med anledning av förslaget.

Motivering

Medborgarförslaget bedöms falla inom det kommunala kompetensomxådet.

Medborgarförslaget berör Kommunstyrelsens ansvarsområde gällande uppgifter inom
teknikområdet:
- Att vara väghållare och kommunal väghållningsmyndighet samt i förekommande fall svara för
kommunens representation i Vägföreningar,

-Besluta i frågor rörande uppgifter som avses i § I lagen om nämnder för vissa trañkfrågor och
därutöver uppmärksamt följa ttañkförhållandena inom kommunen samt verka för förbättrad
trafiksäkerhet,

Bilaga

Medborgarförslag m: 18/2023
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Ingela Gardner

Kommunfullmäktiges ordförande



åkickas till:

Kommunfullmäktige i Österåkers kommun
Kommunkansliet
584 86 Åkersberga

Medborgarförslag

Förslag (endast ett ämne)*

Farthinder på Skolvägen o'ch Storängsvägen
Beskrivning*

Hastigheten folk kör på Storängsvägen och Skolvägen är ofta över
hastighetsbegränsningen och i värsta fall behandlas de som rena
dragrace sträckor. På grund av detta så anser jag att det bör byggas ett

eller två farthinder per väg på både Skolvägen och Storängsvägen. Det
främsta syftet vore för att höja säkerheten_ för de många fottrafikanter som
rör sig på dessa vägar varje dag. till och från skola. förskola, hem från
krogen etc. Utöver detta skulle hastigheter sänkta till lagliga nivåer ge en
sänkt bullemivå som skulle vara en stor bonus till alla boende i detta
område. PS: På Skolvägen krävs troligen bussanpassade hinder.

Namn *

Markus Ericsson

arna Jag samtycker till publicering av mitt namn tillsammans med mitt medborgarförslag på

kommunens webbplats. Om jag inte samtycker publiceras endast medborgarförslaget.


